

A1905-02

3<sup>rd</sup> May 2019

Dear Parents,

I have a Date with Teachers (2<sup>nd</sup> Term)

Please be informed that the activity "I have a Date with Teachers" will be held on 17<sup>th</sup> May 2019 from 1:45 pm to 3:30 pm. The aim of the activity is to enhance the communication between teachers and students. Your son will meet and talk with the teacher in school. They can leave school after the meeting.

Teachers will meet some students later. Those students will leave school at 12:30 p.m. on that day. Time schedules will be posted on the school website and parents can check the schedule of your son.

Please kindly sign the parents' letter through the eNotice system on or before 7<sup>th</sup> May, 2019.

我和老師有個約會 (下學期)

本校將於 2019 年 5 月 17 日下午 1:45 - 3:30 舉行「我和老師有個約會」活動，旨在加強老師和同學的溝通，讓同學在學業及個人成長上得到更多指引和輔導。老師將在當日下午約見學生，會面後學生可以離開學校。

由於老師已約見或將於日後約見部份學生，故該等學生在當天下午 12:30 放學，敬請家長留意。約見時間表將於當天上載學校網頁，家長可以上網查閱 貴子弟的會面時間。

請各位家長於 5 月 7 日或以前簽妥電子回條為荷。

Yours faithfully,



YEE Kin-wah Joseph  
Principal

----- Reply Slip -----

A1905-02

I have a Date with Teachers (2<sup>nd</sup> Term)

Dear Mr. Yee,

I acknowledge receipt of the letter informing me of the activity 'I have a Date with Teachers' held on 17<sup>th</sup> May 2019.

本人知悉有關敝子弟參加學校舉行的「我和老師有個約會」事宜。

Class: \_\_\_\_\_ Class No. \_\_\_\_\_ Student name: \_\_\_\_\_

Parent's Name: \_\_\_\_\_ Parent's signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_